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Abstract (en)
The machine (2) has a print station (12) with a printing unit (44) fixed on a support plate (42) for injecting ink on an object, and additional printing
units (46, 48, 50). The printing units (44, 46, 48, 50) are arranged along a circle centered on an axis of rotation of a spool (8) when the spool is
disposed in a print position. A control unit calculates theoretical instances of trigger of ink injection from each printing unit, on the object based on
data representative of print pattern, size of the object, and position and speed of rotation of the spool carrying the object. An independent claim is
also included for a method for printing objects.

Abstract (fr)
L'invention concerne une machine à imprimer comprenant une platine de support (42) et une unité d'impression (44) fixée à la platine de support
(42) pour projeter de l'encre sur les objets à imprimer. Le poste d'impression comporte au moins une unité d'impression supplémentaire (46,48,50),
et en ce que les unités d'impression (44,46,48,50) sont agencées les unes à côté des autres le long d'un cercle centré sur l'axe de rotation (B-B)
d'un mandrin (8), lorsque ce mandrin (8) est disposé dans sa position d'impression. L'invention concerne également un procédé d'impression.
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